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I Orkesta HembygdsföreningI Orkesta HembygdsföreningI Orkesta HembygdsföreningI Orkesta Hembygdsförening

Närvarande:  Michel Vulic, Gunilla Forsberg, Lise Nelzén, Eva Jansson, Michel Louis, Johan Hellgren, 

Irene Öman, Åsa Westberg.

Förhindrad: Lotta Forsberg, Peter Rimbe.

1. Ordförande öppnar årets första möte och vi hälsas välkomna till Hökeriet i Granby.

2. Föregående mötes protokoll lagt till handlingarna utan kommentar.

3. Ekonomi. Föreningens ekonomi är fortsatt god. Räkenskaperna för 2022 har lämnats till 

Susanne Larsson för sammanställning inför revision.

Intäkter från advent och julgransplundring blev ca 11 600 kr brutto.

Den aviserade hyreshöjningen beslutas gälla bokningar fr.o.m. 23-04-01.

Dygn – 2 200kr, barnkalas et. c. 6–8 tim. – 700kr, mån – tor. ca 3 tim. – 600kr.

Styrelsens förslag till årsmötet är en höjning av medl.avg för 2024 till 250kr/hushåll.

Förra årets försök att få in medl.avg. genom info via sociala medier var inte helt lyckat så vi 

återgår till utskick av pappersfaktura ett år till. 

4. Uthyrning. 7 bokningar under feb. Judoklubben fortsätter sin kurs på ons. f.m. och sygruppen

väljer mån. kvällar under våren.

Månadsvärdar: feb. – Åsa, mars – Lise, april – Gunilla, maj – Irene, juni – Michel V, ev. m 

hjälp av Peter R.

5.  Genomförda aktiviteter.

Adventsfirandet blev, även i år, trevligt och välbesökt. Konstnärer och hantverkare med lokal 

anknytning visade upp och sålde sina alster, fikabordet stod dukat och i fönstren lyste 

adventsljusen. 

Säkert finns det ännu fler kreativa människor i närområdet som skulle vilja delta. Info och 

inbjudan till kommande evenemang bör därför in på hemsida och FB så fort som möjligt.

Julgransplundring blev det i år den 15 januari och ca 40 pers. ville vara med. Många följde 

Kerstin Lindström i dansen runt granen, kompade av Ulla Bunis, några valde att se på, lite på 

avstånd men alla fick napp i fiskdammen.

6. Kommande aktiviteter.



Årsmöte 5/3 kl. 18.00 i Orkesta bygdegård. 

Infoblad, affischer och info på hemsida och FB.

Valberedning saknas fortfarande. Michel V kollar upp och sammanställer styrelsens förslag 

till styrelse för 2023. 

Gunilla skriver års- och verksamhetsberättelse.

Per Forsberg och Gunnar Bergsten tillfrågas om att revidera årets bokslut och Hans Larsson 

om att vara mötesordförande.

Kaffe o smörgåstårta avslutar kvällen.

7. Renovering. Larm i källaren väntar på att installeras. Trasiga glödlampor vid entrén byts.

8. Övrigt.

Förslag att uppdatera presentation av styrelsens medlemmar. Irene erbjuder sig att göra en 

sammanställning, till detta ordnas en admin. inloggning.

Lindholmen växer och hemb. föreningen vill ju gärna presentera sig för alla nyinflyttade. En 

mycket bra väg vore via ”Välkommen till Vallentuna”, en trycksak som når alla hushåll i 

kommunen varje år, därför försöker vi komma med i år. Vi finns redan på FB och i 

kommunens föreningsregister.

Ordförande har planer på någon form av ”utvecklingssamtal” med styrelsens medlemmar. 

Återkommer i frågan.

Den beslutade höjningen av hyrestaxan införs och gäller bokningar f. o. m. 23-04-01. 

Nya priser: 2 200kr, 600kr, 700kr. Dep.avg oförändrad 1 500kr.

Peter v S. uppdaterar vårt hyresavtal på hemsidan.

9. Nästa möte blir årsmötet 5 mars 18.00.

10. Mötet avslutades och resten av kvällen ägnades åt Lises goda mat och trevlig samvaro.

………………………………………………. …………………………………………….

Åsa Westberg Michel Vulic

sekreterare justeras




